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OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

  

Številka: 032-7/2021 

Datum: 1.6.2021 

Z A P I S N I K 

 

21. redne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

ki je bila 27. 5. 2021, ob 16.00 uri 

v glavni dvorani Avditorija Portorož,  

 

Na podlagi 19. člena Statuta Občine Piran in 32. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Piran je sejo vodil župan Občine Piran Đenio Zadković.  

 

NA SEJI  SO BILI NAVZOČI  NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. BARTOLE ANDREA  

2. BLAŽIČ KATJA  

3. CEROVAC KRISTIJAN  

4. FAKIN DENIS  

5. FAKIN ROBERT   

6. FOJAN ZANUTTO LARA  

7. FRANCA GABRIJEL – prišel pri 3. točki 

8. JAŠAREVIĆ JASMINA   

9. JEVŠEVAR VOJKO  

10. JURIŠEVIČ MARKO   

11. KAVČIČ NEVENKA 

12. KOLAR DINA  

13. KOŽAR BARBARA  

14. MAHNIČ INGRID  

15. MASLO BEZER Mag. MILICA  

16. PETAROS DAVORIN 

17. PUH DUŠAN  

18. RADIĆ SAVO  

19. RADOVAC KARLO  

20. ROJEC MANUELA  

21. SORTA MARINA   

22. ŠVONJA MOJCA 

23. UDOVIČ MITJA  

24. ZIGANTE NADIA 
 

Odsotnost na seji ni opravičila: mag. Meira HOT. 

 

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI:  

 Kristina IVANČIČ, v. d. direktorja občinske uprave,  

 Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve, 

     Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem,  
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 Breda KLOBAS, vodja Urada za finance,  

    mag. Natali GAK, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve,   

    Matej KNEP, vodja Urada za družbene dejavnosti, 

 mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka,  

 Matjaž UKMAR, direktor Javnega zavoda Športni in mladinski center Piran, 

 Borut BAŽEC, v. d. direktorja Avditorija Portorož-Portorose, 

 Nina SPREMO, članica Nadzornega odbora Občine Piran. 

 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 37. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov,  je 

župan ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 23 svetnikov, ter da je Občinski svet 

sklepčen in lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA:  
 

1. Svetniška skupina SD (Socialni demokrati) je v skladu s poslovniškimi določili podala 

predlog razširitve dnevnega reda s točko:   

 

 Razrešitev člana Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KVIAZ) 

 

Svetniki so z 10  glasovi  ZA in 13 PROTI zavrnili razširitev dnevnega reda.  

 

2. Župan občine Piran svetnike in svetnice Občinskega sveta Občine Piran seznanil s 

predlogom razširitve dnevnega reda s točko:   

 

 Predlog sklepa o oprostitvi plačila občinske takse za uporabo javne površine za gostinske 

namene (uporaba gostinske terase). 

 

Predlaga, da se točka obravnava pod 4. točko dnevnega reda, ostale točke se ustrezno 

preštevilčijo. 

 

Svetniki so z 22  glasovi  ZA in 1 PROTI potrdili razširitev dnevnega reda.  

 

V razpravi sta sodelovala občinska svetnika: Davorin PETAROS in Denis FAKIN. 

 

3. Na pobudo svetniške skupine GZOP (Gibanje za občino Piran) je Župan občine Piran 

svetnike in svetnice Občinskega sveta Občine Piran seznanil s predlogom o umiku točke z 

dnevnega reda:   

 

 Potrditev Zapisnika 8. izredne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 22.2.2021 

 

Svetniki so z 22  glasovi  ZA potrdili umik točke z dnevnega reda.  

 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA in 3 PROTI sprejeli naslednji 
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PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

 

1. Potrditev Zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 15.4.2021, 

Zapisnika 9. izredne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 7.4.2021, Zapisnika 

6.dopisne seje Občinskega sveta Občine Piran, ki je trajala od 11.5.2021 do 13.5.2021.  

2. Predlog zaključnega računa proračuna Občine Piran za leto 2020.  

3. Predlog dopolnitve sklepa o določitvi območij plačljivega parkiranja in o določitvi tarif 

za parkiranje. 

4. Predlog sklepa o oprostitvi plačila občinske takse za uporabo javne površine za gostinske 

namene (uporaba gostinske terase). 

5. Poslovno poročilo Javnega zavoda Športni in mladinski center Piran za leto 2020. 

6. Javni zavod Avditorij Portorož-Portorose: 

        A) Letno poročilo Avditorij Portorož – Portorose za leto 2020,   

        B) Predlog sklepa o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki Avditorij       

Portorož -  Portorose za leto 2020. 

       7.   Predlog programa dela  in  finančni načrt Avditorija  Portorož – Portorose za  leto 2021. 

 8.   Poročila o delu Nadzornega odbora: 

A) Končno poročilo o nadzoru namenskosti, smotrnosti in zakonitosti proračunske 

postavke, namenjene za odkup zemljišč na območju Aerodroma Portorož, 

B) Končno poročilo o opravljenem nadzoru namenskosti, smotrnosti in zakonitosti 

porabe proračunskih sredstev pri poslovanju Javnega zavoda Avditorij Portorož v 

letu 2019, 

C) Končno poročilo o opravljenem nadzoru namenskosti, smotrnosti in zakonitosti 

uporabe dvojezičnosti v Občini Piran za leti 2019 in 2020, 

D) Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Piran za leto 2020.  

         9.     Kadrovske zadeve.  

10.  Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Potrditev Zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 15.4.2021,  

Zapisnika 9. izredne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 7.4.2021, Zapisnika 

6.dopisne seje Občinskega sveta Občine Piran, ki je trajala od 11.5.2021 do 

13.5.2021.  

 

 Potrditev Zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 15.4.2021 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA sprejeli Zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z 

dne 15.4.2021 

  

 Potrditev Zapisnika 9. izredne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 7.4.2021 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli Zapisnik 9. izredne seje Občinskega sveta Občine Piran z 

dne 7.4.2021 
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 Potrditev Zapisnika 6.dopisne seje Občinskega sveta Občine Piran, ki je trajala od 

11.5.2021 do 13.5.2021.  

Svetniki so s 23 glasovi  ZA sprejeli Zapisnik 6.dopisne seje Občinskega sveta Občine Piran, 

ki je trajala od 11.5.2021 do 13.5.2021.  

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog zaključnega računa proračuna Občine Piran za leto 2020.  

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance je podala obrazložitev. 

 

Manuela ROJEC, predsednica Odbora za finance in proračun je podala pozitivno mnenje odbora 

z zahtevo: 

- da se obrazložitve pripravijo pri vsaki proračunski postavki in naj jasno izkažejo namen 

uporabe sredstev. 

 

Vojko JEVŠEVAR, predsednik Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podal 

seznanitev odbora. 

 

 

Svetniki so s 13 glasovi  ZA in 7 PROTI  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme zaključni račun proračuna Občine Piran za leto 2020. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Svetniki so z 12 glasovi  ZA in 8 PROTI  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet se je seznanil s poročilom o realizaciji načrta ravnanja z nepremičnim stvarnim 

premoženjem Občine Piran za leto 2020. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Predlog dopolnitve sklepa o določitvi območij plačljivega parkiranja in o določitvi 

tarif za parkiranje. 
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Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev. 

 

Kristijan CEROVAC, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno 

mnenje odbora. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki:  Mojca ŠVONJA, Davorin PETAROS, Marina 

SORTA, Nadia ZIGANTE, Kristijan CEROVAC, Vojko JEVŠEVAR, Denis FAKIN, Savo 

RADIĆ, mag. Milica MASLO BEZER, Barbara KOŽAR, Karlo RADOVAC in Dušan PUH. 

 

Na podlagi zahteve občinske svetnice Barbare KOŽAR navajamo del razprave k 3. točki 

dnevnega reda »Predlog dopolnitve sklepa o določitvi območij plačljivega parkiranja in o 

določitvi tarif za parkiranje«. 

Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Hvala za besedo, dober dan vsem, buon giorno a tutti. 

Točno na pravi točki smo, in sicer 20 let plačevanja abonmajev za zagotovitev mest. Pozimi ni 

problema, da dobimo na Fornačah mesto, poleti pa je noro. Žal sem sama pristala v kategoriji 

ljudi z omejenim gibanjem, s težavami pri gibanju, sem invalid. Prejšnji teden sem bila v 

Ljubljani na eni seji, tako da vam povem že vnaprej, kaj se bo pisalo. Piran je edina obmorska 

občina, ki ni zagotovila invalidom dostopa do morja. Ljudje z vozički ne morejo v morje, ljudje 

z gibalnimi težavami ne morejo v morje, jaz niti s palicami ne morem it po kamenčkih v Piranu 

po domače v morje, in apeliram na vse, da se takoj poskrbi, da se to uredi. V vsakem kraju, kjer 

je kopališče, je vsaj en dostop za invalide, rampa ravno za držat se nekako, ker nas je vedno več. 

Poleg tega 20-letnega plačevanja in da potem od tega nimamo nič, vam bom zdaj povedala še 

par stvari. Danes mi je šla kaplja čez rob, ko se mi je davčna usedla na račun, in sicer zaradi 

dogodka lani poleti, o katerem ste bili vsi obveščeni. Župan, vi ta prvi, in sicer sem prišla iz 

bolnišnice 20. avgusta. Po dveh urah iskanja parkirnega prostora skoraj nepokretna, ker sem bila 

v bolnišnici, nisem več vedela, kaj narediti. To oni vedo, imajo vse zapisano. Jaz bi vam rada 

povedala – če bo tudi v časopisih, da boste vedeli, za kaj gre, – da sem se razjokala in sem 

klicala redarsko službo. Dobila sem gospo svakinjo gospoda Koljesnikova, ne vem, kako se 

piše, in ko sem ji povedala, da se skoraj ne morem več premikati, od mojih pa ni bilo nikogar 

doma, mi je v kratkem času tako malce rekla ok, da naj grem parkirat na parkirišče za ribiče, 

ampak do 6. zjutraj moram avto umakniti. Jaz sem se ful zahvalila in sem bila res hvaležna, 

ampak sem rekla, ne vem, da bom poskusila dobiti koga, da avto premakne. Jaz dvomim, da ga 

bom lahko, ker se je potem resnično zgodilo, da so me drugo jutro urgentno odpeljali v 

Valdoltro. Prišla sem tja, čakala sem 1 uro in 15, oni so se mimo mene vozili, odhajali pa so 

turisti, ne ribiči. Ribiči, ki so čakali z menoj, so povedali, da jih je vsaj pol na dopustu. V 

glavnem mene so prišli sosedje iskat, da so me praktično nesli domov. Jaz sem potem, ko so 

bolečine naraščale in ko sem že pisala zdravnici, obvestila tako gospoda Koljesnika, gospoda 

Humarja, gospoda Pajka, gospoda Bertoka, gospoda župana, gospo podžupanjo, gospoda 

podžupana, gospoda Mallyja še, direktorja Okolja, in gospoda Tomljanovića in sem jih prosila 

čisto človeško, da ne bom mogla umakniti avta. Sin da bo prišel šele čez dva dni iz tujine in da 

jih lepo prosim, če je lahko ta avto dva dni še tam, ker enostavno ga nima kdo umakniti. Dobila 

sem odgovor od gospoda Koljesnikova, da je pač bla bla bla, da je problematika parkiranja 
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znana, bla bla bla … mislim, žal mi je, da tako govorim, ampak tako je bilo. In naj ne mislim, da 

bom neka izjema, ker sem ne vem kdo, in da pač avto je treba umakniti. Jaz pa sem bila takrat 

že v Valdoltri. Prej nisem videla, ko sem prišla domov, sem pa videla, da sem dobila 80 € kazni. 

Isti prejemniki so vse dobivali. Napisala sem gospodu Koljesnikovu, da hvala za izredno human 

odgovor, sploh za invalide. Da če bi vsa ta leta tako delovali, kakor pišejo, bi Piran še zdavnaj 

pol lažje dihal; da avta res nisem mogla premakniti, ker sem prikovana na posteljo. Vendar sem 

dobila kazen upravičeno, kot vi pravite. Potem pa sem ga zaprosila kot občinska svetnica, da 

naprošam do naslednje seje – to je bilo skoraj pred enim letom – da naredi poročilo, kako je 

urejeno oz. kaj so vse uredili, to, kar je on pisal. Ker nekdo mora začeti nositi odgovornost, in 

sem napisala, da bomo pa s tem jeseni začeli. Potem sem pisala naravnost županu. Spoštovani 

župan, naprošam vas, da v skladu s pravili imenujete neodvisno komisijo, ki bo pregledala vse 

dovolilnice za mesto Piran in nam na prvi seji razložite, zakaj se skoraj nihče ne drži veljavnih 

odlokov od ustave dalje. Najlepša hvala. Vse je dobila v vednost moja zdravnica, ki lahko pride 

pričat na sodišče. Nihče ni nič ukrepal. Naknadno sem prosila celo gospoda Tomljanovića, če 

lahko kaj pogleda, seveda od tega ni bilo nič in danes so mi trgali 80 €. To je vam humano, to je 

delo z ljudmi, ki vam isto sekundo napišejo, da ne morejo. Jaz bi takrat v joku najraje šla prosit, 

naj mi vržejo tisti avto v morje in da naj tam ostane, da se tako ali tako ne morem premikati. 

Kontaktirala sem tudi varuha človekovih pravic, ki se je zgrozil. Odvetnik je rekel, da lahko gre 

težka ovadba ven in da gre lahko vse to v medije. Piran naj bi se pokazal kot neprijaznejša 

občina do invalidov in ker imam priložnost kot občinska svetnica tudi na glas povedati, prosim, 

da gre vse to v zapisnik. Da bo notri tudi ostalo in vas pozivam, župan, da se opredelite do tega, 

kar sem rekla, in ali se lahko srečamo in nekako to uredimo, ker če ne bom šla naprej. Jaz ne 

morem hoditi, z gospodom Gašparjem in z gospodom Humarjem smo se dogovorili nekako, da 

ko je izredno hudo, ampak samo če je prostor, da parkiram v Piranu. Drugače me dvigujejo na 

avtobus, spuščajo rampo, najhuje pa mi je, da mi nihče od vas – niti eden – ni niti odgovoril! 

Hvala lepa. 

Župan Občine Piran je odredil 15 minut odmora. 

 

Župan Občine Piran je podal naslednji AMANDMA: 

 

1. V točki 2. tega sklepa se v podtočki 5.b pred tabelo doda besedilo: 

» v obdobju od 1.4. do 30.9.« 

 

2. V točki 3. se za besedilom »občane s stalnim prebivališčem« doda besedilo »na območju 

parkirne cone« za besedilom »stanovanjskih blokih« se doda besedilo »na območju 

parkirne cone«. 

 

3. V točki 4. se besedilo »nasproti supermarketa v Luciji« nadomesti z besedilom »ob 

objektih 130,132,134«. 

 

 

4. V točki 5. v delu 10.c in 10.d se črtata podtočki b. 
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Obrazložitev:  

Navedeni amandma se predlaga upoštevajoč pripombe občinskih svetnikov podanih  v razpravi 

na 21. redni seji Občinskega sveta Občine Piran. 

 

 

Svetniki so z 10  glasovi  ZA in 13 PROTI zavrnili predlagani amandma. 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA in 3 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran prelaga odločanje o predlogu sklepa o dopolnitvi sklepa o določitvi 

plačljivih parkirišč in tarif za parkirnine na območju občine Piran na eno izmed naslednjih sej. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Predlog sklepa o oprostitvi plačila občinske takse za uporabo javne površine za 

gostinske namene (uporaba gostinske terase). 

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev. 

 

Kristijan CEROVAC, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno 

mnenje odbora. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Milica MASLO BEZER, Kristijan 

CEROVAC, Barbara KOŽAR, Ingrid MAHNIČ in Davorin PETAROS. 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

      SKLEP 

1. 

Taksnim zavezancem za plačilo občinske takse na območju občine Piran za uporabo javne 

površine za gostinske namene (uporaba gostinske terase) se za obdobje od 19.4.2021 do 

31.5.2021 ne obračuna občinska taksa za uporabo javnih površin za gostinske namene.  

 

Občinska taksa iz prvega odstavka se prične obračunavati s 1.6.2021.  

 

            2. 
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Ta sklep se objavi v Uradnem listu RS in stopi v veljavo naslednji dan po objavi, uporablja 

pa se za obdobje od 19.4.2021 do 31.5.2021.      

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Poslovno poročilo Javnega zavoda Športni in mladinski center Piran za leto 2020. 

 

Matjaž UKMAR, direktor Javnega zavoda Športni in mladinski center Piran je podal 

obrazložitev.  

 

Mitja UDOVIČ, predsednik Odbora za šport je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

Svetniki so z 22  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil s Poslovnim poročilom javnega zavoda Športni in 

mladinski center Piran za leto 2020 in z njim soglaša. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Javni zavod Avditorij Portorož-Portorose: 

 

        A) Letno poročilo Avditorij Portorož – Portorose za leto 2020,   

        B) Predlog sklepa o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki 

Avditorij       Portorož -  Portorose za leto 2020. 

Borut BAŽEC, v. d. direktorja Avditorija Portorož-Portorose je podal obrazložitev k točkama A 

in B. 

Lara FOJAN ZANUTTO, predsednica Odbora za kulturo je podala seznanitev odbora k točki 

A in pozitivno mnenje odbora k točki B. 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Barbara KOŽAR, Dušan PUH in Andrea 

BARTOLE. 

 

Svetniki so s 15  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP  

1. 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil z Letnim poročilom  Avditorija Portorož - Portorose 

za leto 2020  in z njim soglaša.                                               

 

2. 
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Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Svetniki so s 15  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki 

 Avditorij Portorož-Portorose za leto 2020 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran izdaja javnemu zavodu Avditoriju Portorož- Portorose soglasje k 

porabi   presežka prihodkov nad odhodki za leto 2020 v višini 4.027,00 EU in sicer za nakup 

osnovnih sredstev – dopolnitev lučnega parka z inteligentno lučjo.  

 

2. 

Ta sklep velja po sprejetju na Občinskem svetu Občine Piran. 

 

 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog programa dela  in  finančni načrt Avditorija  Portorož – Portorose 

za  leto 2021. 

 

Borut BAŽEC, v. d. direktorja Avditorija Portorož-Portorose je podal obrazložitev. 

 

Lara FOJAN ZANUTTO, predsednica Odbora za kulturo je podala seznanitev odbora. 

V razpravi sta sodelovali občinski svetnici: Barbara KOŽAR in Mojca ŠVONJA. 

 

Svetniki so z 18  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP  

1. 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil s programom dela in finančnim načrtom javnega 

zavoda Avditorij Portorož- Portorose za leto 2021 in z njim soglaša.                                            

   

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Poročila o delu Nadzornega odbora: 
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A) Končno poročilo o nadzoru namenskosti, smotrnosti in zakonitosti 

proračunske postavke, namenjene za odkup zemljišč na območju 

Aerodroma Portorož, 

B) Končno poročilo o opravljenem nadzoru namenskosti, smotrnosti in 

zakonitosti porabe proračunskih sredstev pri poslovanju Javnega zavoda 

Avditorij Portorož v letu 2019, 

C) Končno poročilo o opravljenem nadzoru namenskosti, smotrnosti in 

zakonitosti uporabe dvojezičnosti v Občini Piran za leti 2019 in 2020, 

D) Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Piran za leto 2020.  

 

Nina SPREMO, članica Nadzornega odbora Občine Piran je podala obrazložitev. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Davorin PETAROS, Kristijan CEROVAC, 

Gabrijel FRANCA, Denis FAKIN, Barbara KOŽAR in Savo RADIĆ. 

 

Svetniki so  z 22  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil s poročili Nadzornega odbora Občine Piran: 

 

A. Končno poročilo o nadzoru namenskosti, smotrnosti in zakonitosti proračunske postavke 

namenjene za odkup zemljišč na območju Aerodroma Portorož, 

B. Končno poročilo o opravljenem nadzoru namenskosti, smotrnosti, in zakonitosti uporabe 

proračunskih sredstev pri poslovanju Javnega zavoda Avditorij Portorož v letu 2019, 

C. Končno poročilo o opravljenem nadzoru namenskosti, smotrnosti in zakonitosti uporabe 

dvojezičnosti v Občini Piran za leti 2019 in 2020, 

D. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Piran za leto 2020. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj.  

 

  

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Kadrovske zadeve. 

 

9.1 Imenovanje predstavnikov v Svet javnega zavoda Športni in mladinski center Piran 

 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal predlog komisije. 

V razpravi je sodelovala občinska svetnica: Barbara KOŽAR. 

 

Občinski svetniki Savo RADIĆ, Gabrijel FRANCA in Mitja UDOVIČ so se izločili iz glasovanja. 

 

Svetniki so  z 19  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 
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SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje v Svet javnega zavoda Športni in mladinski center Piran 

naslednje predstavnike ustanovitelja: 

 

- Branko Cvetičanin, 

- Gabrijel Franca, 

- Savo Radić in 

- Mitja Udovič. 

 

2. 

Mandat članov traja štiri leta in začne teči s konstituiranjem sveta zavoda. 

 

 

9.2 Imenovanje članov v Svet javnega zavoda za lekarniško dejavnost Obalne lekarne 

Koper 

 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal predlog komisije. 

Občinska svetnica mag. Milica MASLO BEZER se je izločila iz glasovanja. 

Svetniki so z 22  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran za člana v svet Javnega zavoda za lekarniško dejavnost Obalne 

lekarne Koper imenuje 
 

- Mara Škoti Bončina in 

- mag. Milica Maslo Bezer. 

 

2. 

Mandat članov traja štiri leta in začne teči s konstituiranjem Sveta zavoda. 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

Mojca ŠVONJA, občinska svetnica je podala pobudo: 

 

 1.Pobuda  

Konec meseca aprila, natančneje 26. 4. je na GEPŠ-u potekala ustanovna seja novega sveta 

zavoda, kjer je članom sveta, ravnatelj predstavil problematiko Akvarija Piran. Zadeva je 

alarmantna kajti grozi jim zaprtje mestnega akvarija, v kolikor se ne najde rešitev za premostitev 
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nastale finančne krize, ki je zaradi pandemije in zaprtja vseh dejavnosti, med njimi tudi Akvarija 

za seboj pustila izpad prihodka. 

Ob zaprtju Akvarij ustvarja cca 8.000 eur izgube na mesec, ki jih GEPŠ nima kje vzeti. 

  

Dosedanji poskusi iskanja in reševanja nastalega problema niso obrodili sadov: 

 

Vodstvo šole v pogovorih z ministrstvom za šolstvo in šport ni bilo uspešno, ko so jim 

predlagali, da bi krilo nastalo izgubo. Govora je po besedah ravnatelja o znesku cca. 25.000,00 

€.  

 

Šest mesecev so se pogajali z NIB (Morska biološka postaja), nakar so jim tam postavili 

nesprejemljive pogoje, (želijo 500.000 eur sredstev od MIZŠ + pokrivanje izgube v prvem letu, 

če bi do nje prišlo).  

 

Ker mora GEPŠ plačevati dva zaposlena + kritje stroškov, se bodo v mesecu oktobru (četudi bi 

bili odprti čez poletje) morali odločati o zaprtju, kar je velika škoda in izguba za Piran, o tem ni 

potrebno izgubljati besed. 

 

 

Zato županu in občinskim svetnikom predlagam, da se ta tema uvrsti na naslednjo sejo 

občinskega sveta in vsekakor tudi na sejo odbora za družbene dejavnosti, ter povabi gospoda 

ravnatelja GEPŠ, da podrobno predstavi problematiko in predloge za skupno iskanje rešitve. Pri 

tem pa se ne sme izvzeti MZŠŠ, kot ustanovitelja GEPŠ-a pristopi k rešitvi skupnega problema, 

ki ni samo lokalnega značaja, ampak tudi na državnem nivoju, kajti v R Sloveniji imamo poleg 

piranskega le še akvarij v Mariboru, ki je v privatni lasti.   

Le tako bomo rešili težavo z piranskim Akvarijem. 

 

2. Pobuda 

Vlagam drugo svetniško pobudo glede problematike Akvarij Piran in podajam 

obrazložitev, kako dolgoročno in permanentno financirati delovanje te ustanove. 

 

Ohranitev Akvarija je pomembna zaradi najmanj treh razlogov, ki jih ta ustanova doprinaša 

samemu mestu in predstavlja v celotni regiji, kjer deluje, zato je: 

 

1. akvarij za Piran izrednega pomena kajti skozenj se ohranja dolgoletna kulturna 

dediščina pomorstva, ribištva in raziskovalne dejavnosti na področju morskih 

ekosistemov.  

 

2. akvarij izrednega Izobraževalnega pomena za vse starosti od predšolske vzgoje do 

osnovnošolskega izobraževanja, kot nenazadnje raziskovalno - študijske oblike 

dela. Zato sta MIB kot tudi AKVARIJ PIRAN tesno vsebinsko in profesionalno 

povezana skozi delo in raziskovalne dejavnosti za študente od blizu in daleč. 

 

3. akvarij nenazadnje velikega turističnega pomena za naš kraj in celotno obalo. Sama 

predlagam eno izmed rešitev, da se tako kot Avditorij, Okolje Piran in TIC, tudi 

Akvarij Piran, financira iz turistične takse.    

 



 

 

13 

 

4. Ta moja pobuda smatram da je ustrezna, realna in izvedljiva, zato jo bom vložila 

na naslednji občinski seji, v kolikor te teme ne bo na dnevnem redu.  

 

 

Župana in občinske službe pozivam k odprtemu dialogu in čimprejšnjemu oblikovanju 

strokovne skupine, ki bo po njegovem pooblastilu v roku štirinajstih dni podala mnenje in 

rešitev. 

 

Davorin PETAROS in Nevenka KAVČIČ, občinska svetnika sta podala pobude: 

 

2.1 Vprašanje:  

 

 Zakaj Občina Piran dovoljuje postavitve naprav (npr. v Strunjanu), kot je avtomat za kavo v 

ruralna območja, kjer so v bližini že 3 gostilne (Sosič, Pod trto, Kamp) in 1 trgovina? 

Obrazložitev: 

Namreč gre za nelojalno konkurenco lokalnim podjetnikom, ki so zavezani upoštevati odpiralne 

čase, higienske predpise in delovno zakonodajo. 

V primeru postavitve avtomatov, zgoraj naštetih omejitev ni. Poleg tega postane tako 

opremljena lokacija točka za zbiranje ljudi 24 ur / 7 dni, nikjer pa ni urejenih stranišč itd. 

Nenazadnje je zadeva locirana na vstopno točko v Krajinski park, kjer je ob vrhuncih obiskov že 

itak gneča in primanjkuje prostora za parkiranje, za prečkanje ceste in varno vključevanje v 

promet vseh udeležencev. 

 

Hitra hrana in ponudba napitkov iz avtomatov ! 

Strunjan je vstopna točka, preddverje naše TURISTIČNE občine. V sklopu Kataloga urbane 

opreme se je potrebno opredeliti glede umeščanja elementov, ki ne glede, da niso na javni 

površini, s svojim videzom in namembnostjo degradirajo JAVNI PROSTOR: kako se lahko ob 

cesti namesti avtomat za tople napitke???  

Število ponudnikov hitre hrane, cvrtih odtaljenih jedi ipd...je za nivo ponudbe v strnjenem 

srednjeveškem Piranu ali mondenem Portorožu pokazatelj siromašenja in dekadence kulinarične 

ponudbe. Ali se strinjamo, glede mnenja o pteh obratih krajani, KS in Občina Piran? 

Predlagamo, da se Občina Piran opredeli glede teh dejstev.    

Posledica je hrup, onesnaževanje, razvrednotenje prizadevanj za urejenost kraja in navsezadnje 

kvalitetnejšo turist. ponudbo. S takimi gost.obrati se ruši prizadevanja, s katerimi v domačem 

kraju želimo dostojne bivalne pogoje, ga plemenititi z lokalnimi pridelki, zanj skrbeti kot 

gostoljubni gostitelji ....prav iz naslova  kvalitetnega turizma. 

                                           

2.2 pobuda: 

 

Uriniranje na javni površini je neprijeten, moteč in pogost problem tudi v Fiesi. Od opaznih, ki 

brez zadrege opravijo malo potrebo na travniku, ob trstičju jezera, do skritih, izza dreves in 

grmov ob njem, kjer obiskovalci puščajo tudi nerazgradljive odpadke (higienske vložke ipd.)  

V Fiesi je delujoč WC za obiskovalce NUJA.  

 

2.3. pobuda: 

 

Predlog glede "javnega" WC-ja na koncu Dantejeve ulice pri gostilni Sarajevo in sicer, da bi 

postal popolnoma brezplačen in tako zares javno dostopen. Nekje pri avtobusni postaji pa naj se 
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jasno označi, da je manj kot 100 metrov naprej od postaje WC. Zdaj se namreč dogaja, da se 

potniki na hitro olajšajo pri otoku za odpadke t.i. ekološkem otoku. 

 

2.4. Pobuda: 

 

Pobuda, da bi se uredila škarpa na začetku Dantejeve pri stopnicah, ki vodijo do Oljčne poti. 

Tam se teren močno seseda in to očitno nekdo vztrajno rešuje sam, tako da zabija razne deske in 

vsepovprek zaliva z betonom in krpa ta ubogi hrib, da se ne bi dokončno sesul dol .. kot se je 

zgodilo pred nekaj leti malo naprej od te točke. Prilagam fotografijo trenutno stanje tega "uredi 

sam" projekta. 

 

 
 
2.5. Vprašanje za dostavo dokumentacije 

 

Naprošam za dostavo pogodbe s projektantom in končno verzijo projektne naloge za izvedbo 

idejnega načrta ureditve cestne infrastrukture ob Jernejevem kanalu v Seči ob Krjinskem parku 

sečoveljske soline. 

 

2.6. Vprašanje 
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Sprašujem kam je bil deponiran kandelaber (litoželezna secesijska ulična svetilka, znotraj 

območja kulturnega spomenika Piran, EŠD 513, iz lokacije zelenjavnega trga P starem 

mestnem jedru mesta Piran. Zanima me tudi ali je omenjena svetilka v fazi obnove, ali je 

morebiti bil odprodan? Priloga: odgovor ZVKDS 

Ker gre za zelo vreden eksponat, ki kljub svoji dotrajanosti predstavlja tehnično dediščino mesta 

in s tem veliko vrednost nas zanima ali je bil morebiti odprodan. Če je temu tako me zanima 

iztržena vrednost. Ravno tako bi želel da mi dostavite cenitev kandelabra. 

In nenazadnje želim izvedeti kdaj bo vgrajen kandelaber na trg. Ali obstaja kak projekt s tem v 

zvezi ? 

 

2.7. Vprašanje 

 

V kateri fazi je projekt vgradnje osebnega dvigala v zdravstveni dom Piran v Piranu? 

Kdaj bo projekt zaključen predvidoma? 

 

2.8.Predlog 

 

Predlagam, da se občinska taksa za najem javnega prostora v trgovske ali gostinske namene za 

čas Covid ukrepov ustrezno (sorazmerno) zniža za toliko kolikor znaša zmanjšanje kapacitet in 

zaslužka na dodeljeni lokaciji – pri gostincih, ki si javne površine niso uzurpirali.  

 

2.9. Predlog 

 

V skladu s pobudo Kreativne skupine in KS Piran predlagamo postavitev vadbenih ogrodij iz 

drogov – za priljubljeno calisteniks vadbo - na lokaciji Fiese na travniku ob jezeru, kje je 

nekdo postavil parkirišče za motorje in na travniku na poti za cerkev sv. Jurija iz smeri Punte.  

Občani kot tudi turisti potrebujemo v pr0stem času izkoristiti vsak trenutek na prostem za 

razgibavanje in sprostitev. S predlogom bi popestrili ponudbo in predvsem razveselili mladino, 

ki tako opremo danes potrebuje bolj kot kdajkoli.  

 

2.10. predlog 

 

Umeščanje klima naprav v starem mestnem jedru je dovoljeno? 

V času Bossmanovega mandata je bil sprejet odlok (sklep), da se število novih zunanjih enot 

klimatskih naprav ne sme več povečevati.  

Ali je v tem mandatu tej tematiki posvečena kakšna pozornost? 

 

2.11. Predlog 

 

Po kakšnimi pogoji je omogočena montaža obsežne gostinske prezračevalne naprave v 

strnjenem srednjeveškem mestu?  

Ali bi moral investitor zadostiti kakšnim predpisanim tehničnim karakteristikam naprav, ki v 

takih okoliščinah, ko so par metrov od oken sosednjih stanovanj, ne bi smele prekoračiti 

dovoljen nivo hrupa, emisije maščobnih delcev, oddajanja motečih vonjav?  

Ali imamo predpisan način montaže na vertikalne zidove in strehe?  

Je sistem aluminijastih ohišij in cevi lahko viden, mora biti montiran pod ometom oz. zazidan, 

ali je lahko viden? 
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2.12. Predlog 

 

V nastajajočem Katalogu urbane opreme smo kot ključen problem in specifiko izpostavili 

sezonskost rabe javnih površin, ki sicer ne traja vse leto – a vse leto ostaja oprema gostinskih 

teras na javni površini, vse leto so na travnikih fiksni nosilci za senčnike.. 

V sezoni je pereč problem odlaganje smeti. 

Ker iz Medobčinskega inšpektorata in redarstva ne dobimo odgovora, tokrat četrtič postavljamo 

vprašanje glede:  

1. Skladišča in smetišča, ki si ga je omislil lastnik Kavarne Piran nasproti Banki Intesa 

Sanpaolo in delu Ulice svobode. Površina je ograjena z neustrezno ograjo, nameščeno v 

podstavkih za senčnike. Znotraj in ob njej so vozički, embalaža pijač, kante za smeti, 

nemarno odloženi mešani odpadki na tleh (črne vreče, steklenice v kartonih, prazne 

pločevinke kave v zrnu…) ki tam ostajajo ves dan.  

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:30 uri. 

 

 

Zapisnik pisala                                         Zunanja svetovalka                                  Župan Občine Piran 

Nataša Karlaš                  mag. Patricija Višnjevec                                Đenio Zadković 

             

 

 

 

 

       

                     

 

 

 

 

 


